
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-08-29, § 2 

 
 Tid: 29 augusti 2006 kl 9.00 – 9.35 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 5 september 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Helena Bonnier 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (-) 

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande 
Kathléen Nilsson (m), tjänstgörande 
Per Ohlin (v) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Luis Lopez, Kommunal 
 

Tjänstemän 

 T f trafikdirektören Göran Gahm och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Eva Leijon, Christer 
Lundin, Anette Scheibe och borgarrådssekreteraren från roteln Claes Thunblad. 
 



  

Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) hälsade samtliga välkomna till höstens första 
nämndsammanträde. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Information om Stockholmsförsöket 
-------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Anette Scheibe vid trafikkontoret informerade om 
Stockholmsförsöket. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Skrivelser för beredning 
---------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 
1. Öka turisternas träffsäkerhet i Stockholm av ledamoten Björn Nyström (kd). 
2.   Uppsnyggning av järnvägsspåren 11 och 12 på Stockholms central av ledamoten 
 Björn Nyström (kd). 
3. Bättre turistservice på Strandvägen av ledamoten Björn Nyström (kd). 
4. Öka säkerheten vid Stadshuset av ledamoten Björn Nyström (kd). 
5. Nordens längsta gågata av ledamöterna Per Bolund (mp) och 
  Ann-Marie Strömberg (-). 
6. Öppna genast Östbergavägen för trafik av ersättaren Berthold Gustavsson (m). 
7. Översyn av stombusslinjernas hållplatslägen i innerstaden av ledamöterna Helena 
 Bonnier (m) och Claes Fleming (fp). 
 
Det anmäldes att skrivelse 1 gällde stadsbyggnadsnämndens verksamhet och därför 
avsåg överföras dit. Vidare framgick av skrivelse 2 att den överlämnats till 
trafiknämnden för kännedom.  
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna 3-7 till trafikkontoret för beredning. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
_________________________________ 


